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Punkt Em
ne 

Status 
A

ction 
A

nsvarlig 
D

eadline 

1 
Valg af dirigent og 
referent 

Valg af dirigent: N
iklas, hus nr. 18 

Valg af referant: N
is, hus nr. 7 

 
 

 

 
D

eltagere 
Antal ejendom

m
e repræ

senteret: 21 ud af 50 
Hus nr: 

• 
1: O

le 
• 

2: Lone 
• 

3: Knud 
• 

4: Helle 
• 

8: Hennig 
• 

9: Jytte, Katrine 
• 

10: Kirsten 
• 

11: Jennifer 
• 

12: M
ichael 

• 
14 st.: Lillian 

• 
16: Peter 

• 
18: N

iklas 
• 

23: M
arie 

• 
27: Alexandra 

 
 

 



 
• 

29: Tom
as, Vilhelm

 
• 

34: Bent 
• 

35: Peder, Flem
m

ing 
• 

36: Laura 
• 

42: Helle, Tom
m

y 
• 

44: Karina 
• 

52: jonas 
 

2 
G

odkendelse af 
dagsorden 

Referenten erklæ
rede, at generalforsam

lingen var rettidigt 
indkaldt, og m

aterialet rettidigt udsendt til foreningens 
m

edlem
m

er. 
 Ingen indsigelser, derm

ed godkendt 

 
 

 

3 
G

odkendelse af 
referat for 
generalforsam

ling  
19. m

aj 2022 

Ingen indsigelser, derm
ed godkendt 

 
 

 

4 
B

eretning om
 

foreningens 
virksom

hed i det 
forløbne år 

• 
Kilekulerender tilskåret, så der er bedre afløb fra 
nedløbsrør fra huse 

• 
Beskæ

ring af træ
er bliver udskudt til efteråret for at sikre 

at der ikke går svam
p i træ

erne 
• 

Fartbum
p m

onteret ud for nr 3 for at nedsæ
tte 

hastigheden ved indgang til Badensgade 
• 

O
vervejer at sæ

tte flere bum
p op på gaden m

agen til  
ud for nr. 3, for at sikre lavere hastighed på gaden og 
gøre det m

ere sikkert for børn af fæ
rdes i gaden 

• 
Lastbil m

ed container er er bakket ind i et træ
 ved 

ejendom
 41 som

 er i gang m
ed at blive renoveret. 

Entreprenør er blevet kontaktet ift. at der evt. skal plantes 
et nyt træ

 hvis det har taget for m
eget skade 

• 
D

er skal sæ
ttes et ekstra skilt op m

ed blind vej ud for nr 1 
for at sikre at bilister ikke kører ned i gaden forgæ

ves 

                

                

 



 
Kom

m
entar: 

 
• 

Tom
m

y hus nr. 42:  
o 

D
er m

angler at blive udskåret kantsten ved 
kilekulerende ud for nr 42/44, kan det blive 
udbedret 

• 
Alexandra hus nr.27:  

o 
C

ontainere til affaldssortering er tit overfyldte, V
i 

er i gang m
ed at undersøge om

 det kan blive tøm
t 

2 gange om
 ugen 

• 
Laura hus nr. 36: 

o 
Synes det er en god ide at tøm

m
e den oftere for 

en m
erpris 

• 
Kirsten hus nr.10:  

o 
Folk skal væ

re bedre til at folde pap sam
m

en så 
det fylder m

indre 
• 

Kan vi få sat ekstra skraldespande op i gaden da de tit er 
overfyldte 

• 
Laura nr. 36: 

o 
Fæ

lles garage træ
nger til at blive ryddet op igen. 

Kunne der blive arrangeret en fæ
lles 

oprydningsdag, sam
t er det er god m

åde at m
øde 

gadens beboere og lave noget socialt sam
m

en 
 

   Bestyrelsen udbedrer 
kilekulerende 
  Bestyrelsen undersøger 
m

uliged hyppigere tøm
ning 

           Festudvalg arrangerer 
oprydning af garage  

                        

5 
A

ktiviteter fra 
Festudvalg 

• 
I 2022 blev der arrangeret, Som

m
erfest og hallow

een 
• 

I 2023 er der blevet planlagt 
o 

Fastelavn S
lå katten af tønden i februar 

o 
D

er bliver 2 som
m

erfester i år, hvor den ene 
bliver kom

bineret m
ed loppem

arked 
o 

H
allow

een i oktober 
o 

Julearrangem
ent bliver overvejet for i år 

o 
H

vis det er nogen der vil bidrage til ekstra 
arrangem

enter, er det m
eget velkom

m
ent 

• 
D

er punkter på dagsorden på frasalg af grunde og 
opstilling af ladestandere 

 
 

 



 
 

6  
R

egnskab for det 
forløbne år i revideret 
stand 

G
ennem

gang af R
egnskab af N

iklas 
• 

R
egnskab godkendt 

• 
Bem

æ
rkning til trykfejl, der m

angler et ”0” 

 
 

 

7 
Forelæ

ggelse af 
budget for 
indevæ

rende år 

Ingen indsigelser derm
ed godkendt 

 
 

 

8 
Frasalg/udlejning af 
grunde der tilhører 
grundejerforening 

• 
O

m
råde der græ

nser op til hus nr 29 og har et 
m

atrikelnum
m

er 
• 

Areal bag affaldssortering im
ellem

 hus nr. 7 og 9 der ikke 
har et m

atrikelnum
m

er, m
en en klausul på at 

kom
m

unen/H
ofor kan få tilgang til at grave ift 

fjernvarm
ekabler 

• 
D

er skal tages stilling til om
 bestyrelsen m

å gå videre 
m

ed frasalg af grundene 
• 

Bestyrelsen skal vurdere om
 grundene er store nok til 

frasalg og vi skal have en advokat til vurdere om
 det kan 

frasæ
lges 

• 
H

vis det skal frasæ
lges, kan betalt leje siden 2009 

fratræ
kkes salgspris for grundstykke im

ellem
 ejendom

 nr. 
29 og fæ

llesgarage? 
• 

Ejendom
sm

æ
gler vil ikke kom

m
e m

ed et bud på hvad 
grundende er væ

rd 
• 

Lone hus nr.2: Kan vi beholde om
råderne så 

grundejerforeningen kan disponere over dem
. Evt. kan vi 

udvide fæ
lles affaldssortering hvis det bliver aktuelt i 

frem
tiden 

• 
Kan der væ

re hæ
vd på grundstykkerne hvis m

an bliver 
ved at leje ud (D

et skal undersøges) 
• 

G
rundstykke im

ellem
 7 og 9 kan benyttes af ejendom

 7 
og 9 indtil andet er bestem

t 
• 

Laura nr 36:  
o 

H
ar grundejerforeningen m

andat til hvad 
om

råderne skal bruges til. Bliver der taget 

                       Bestyrelse undersøger 
ram

m
evilkår for brug af 

grundstykke im
ellem

 7 og 9 
  

 
 



 
hensyn til husstande der ligger op til om

råderne? 
H

er tæ
nkes på at m

an ikke gennem
tvinger at der 

skal væ
re større affaldsortering, hvis der er til 

gene for beboere m
ed ejendom

m
er der græ

nser 
op til affaldssortering 

• 
Stem

m
e for fra frasalg af grund vej ejendom

 nr 29 
o 

6 ja stem
m

er 
o 

15 nej stem
m

er 
• 

Vilhelm
 nr 29:  

o 
Synes at det skal frem

læ
gges hvordan 

grundstykket ved nr. 29 er opbygget for at give 
en bedre vurdering for foreningens m

edlem
m

er 
om

 det skal frasæ
lges. H

vis foreningen vil 
begynde at inddrage noget af grundstykket vil det 
betyde en forringelse af tilgangsforhold til 
ejendom

 nr 29 

         Ved næ
ste O

rdinæ
re 

G
eneralforsam

ling 
frem

læ
gges forslag til 

frasalg grund ved nr. 29 

9 
Installation af 
ladestandere 

Frem
læ

ggelse af m
ulighed for ladestandere af Alexandra nr 27 

• 
M

an kan få tilskud på 25%
 ved installation af ladestander 

• 
H

ver ladestander vil koste 55.000, -kr at installere m
ed 

m
arkeret ladebåse 

• 
D

er er tale om
 en privat installering hvor der skal laves et 

driftsfirm
a for drift af ladestander 

• 
Alternativt kan C

lever installere ladestandere gratis m
od 

at det bliver synligt på C
levers App. H

vis vi selv væ
lger at 

betale for m
ontering hos C

lever bliver ladestandere ikke 
synlige på deres App 

• 
Tom

m
y nr 42: 

o 
 synes ikke der er behov for ladestandere i gaden 
m

ed de opladningsm
uligheder der i om

rådet og er 
selv ejer af elbil. 

• 
Lillian nr. 14 

o 
Synes ikke det er foreningens opgave at m

ontere 
ladestandere 

• 
Ingen stem

m
er for ladestandere. D

erm
ed frafaldes 

forslaget 

 
 

 



 
10 

Valg af bestyrelse 
• 

Kasserer: C
hristie 

• 
Sekretæ

r: N
is 

• 
Bestyrelses-suppleant: H

elle m
odtager genvalg 

• 
R

evisor: K
nud nr. 15 m

odtager genvalg 
 

 
 

 

11 
Indkom

ne forslag og 
evt. 

• 
H

jem
m

eside: fungerer bookingsystem
et, kan vi evt. lave 

en liste i garagen hvor m
an skriver hvad, hvornår og hvor 

lang tid ting bliver lånt? 
• 

H
jem

m
esiden er low

-tech, m
en fungerer generelt. 

O
m

kostninger forbundet m
ed etablering af nyt m

oderne 
system

 står ikke m
ål m

ed udbyttet. N
uvæ

rende system
 

fastholdes.  
• 

Kan vi lave et system
 til hvordan tingene skal efterlades i 

garagen, evt. at alle ting har faste pladser, sam
t hvis der 

er noget der skal repareres, bliver bestyrelsen orienteret 
derom

. 
• 

Kan der blive m
onteret et B

lind V
ej Skilt ved indgangen til 

Badensgade for at sikre at bilister ikke kører forgæ
ves 

• 
Kan vi sikre at folk er m

ere forsigtige når de vender for 
enden af gaden, ved at m

ontere forhindringer 
• 

Kunne m
an m

ale blind vej skilt på asfalt ved indgang til 
Badensgade 

• 
Kan vi fjerne bom

m
e for enden af gaden så det er m

ere 
enkelt at passere. 

o 
H

ar på en tidligere generalforsam
ling væ

ret 
diskuteret at der ikke skal fjernes bom

m
e da de er 

til for at reducerer uønsket trafik af knallerter m
m

. 
• 

H
elena nr 29 synes vi skal gøre noget for at forhindre at 

gaden ikke blive beskadiget for enden af Badensgade 
• 

E
berts Villaby, har selv lavet regulering af deres private 

gade, kan vi gøre det sam
m

e? 
• 

Kan vi æ
ndre parkeringsforhold så beboere har større 

chance for at parkere i gaden 

       Liste over indhold i garagen 
findes og bruges ved 
oprydning. 
  Bestyrelsen har indkøbt 
blind-vej-skilt og m

onterer i 
starten af vejen. 
        Bestyrelsen undersøger 
m

uligheder og effekt af 
blid-vej-skilt evt. inform

ere 
om

 at der ikke er 
vendeplads 
   

 
 



 
• 

Kan vi henvende os til kom
m

unen ift. regler for opføring af 
altaner på ejendom

m
e i U

ngarnsgade, der vender ud m
od 

bagsiden af huse m
ed lige num

re i Badensgade 
• 

Tom
m

y 42, FB-gruppe, kan vi rydde op i gruppen så det 
kun er for gadens beboere.  

• 
FB, når vi skrive i gruppen, kan m

an skrive navn og 
husnum

m
er 

 

Bestyrelsen har taget 
kontakt til kom

m
une og 

indgivet klage. Klagen er 
afvist af kom

m
unen. 

 Bestyrelsen at ikke 
beboere bliver slettet af FB 
gruppen 
 

 
 

 
 

 
 

  


